
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 5 – 2015 
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2015-04-13 § 53 – 67

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Knarta, Romevi
Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin, Annika Rolfsson, Tomas Cassanelli, Maria Carlsbogård 

och Martin Lundborg

Ansvarig
§ 53 Öppnande

§ 54 Dagordning

§ 55 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 56 Konstituering Konstituering av huvudstyrelsen för 2015
 Ordförande vald på årsmötet Kalle Engström
 Kassör: Annika Rolfsson
 Sekreterare: Tomas Thunberg

§ 57 Teckningsrätt Att var för sig teckna Romelanda UF verksamhetsåret 2015-2016
utses Annika Rolfsson, 710211-5081 och Karl-Erik Engström, 
540410-5099.

§ 58 Bingotillstånd    
        2016

Styrelsen beslutar att ansöka om bingotillstånd på 1.700.000 kr, 
en miljon sjuhundratusen kronor för 2016. 
Till föreningens kontaktperson utses Jan Flodin.

§ 59 Ekonomi Resultatrapport – ingen aktuell rapport. 

Utkast för Budget 2015 gjordes vid föregående styrelsemöte. 
Janne får i uppdrag att justera intäkterna från bingon med plus 
25 000 kr. Utkastet slås därefter fast. Genomgång vid nästa 
styrelsemöte
  
Maria har träffat banken. Vi behöver resultatrapport 2014 och
budget för 2015 inför nästa möte med banken. Kvarstår

Kalle kontaktar Hermansby och färdigställer de ekonomiska 
diskussionerna kring vårt samarbete 2014. Arbetet pågår.

Maria bokar med banken Swishbetalning till kiosken snarast.

Styrelsen undersöker möjligheten att minska tryckkostnaderna för 
RUF-info. Kan RUF-info kombineras med matchprogram på 
våren? Kvarstår till nästa år

Janne

Maria

Kalle

Maria



Maria har fått offert från annan firma än IT som är mycket billigare.
Maria kollar med IT-grafiska om ny offert från dem också.

Kalle gör ansökan om driftbidrag inför 2016. Ska vara kommunen 
tillhanda i början av maj.

Vi saknar LOK-uppgifter från den äldsta gymnastiktruppen (2015).
I övrigt ser inrapporteringen bättre ut i början av 2015 jämfört med 
hösten 2014.

Styrelsen diskuterade olika aktiviteter för att stärka föreningens 
ekonomi, t.ex. sälja lotter mer än en gång/år, olika former av 
varuförsäljning, lagavgifter m.m. Kvarstår

Janne mailar underlag för vilka lag som skall få utskick av 
inbetalningskort för medlemsavgifter till Thomas.

Maria

Kalle

§ 60 Sponsring Janne har pratat med ICA MAXI om brist på sponsorkassar. Nya 
kassar är på gång. Janne kollar upp avtalet hur det står i detta. 

Matchprogram, Janne kontaktar tidigare sponsorer.
Kalle kollar med herr o damlaget hur det gått.

Janne kollar med Karin om att jaga sponsorer till RUF

Janne kontrollerar med Securitas Larm och Evergreen om 
möjlighet till sponsring. Kvarstår.

Janne

Janne
Kalle

Janne

Janne

§ 61 Fotboll Fotbollsstyrelsen arbetar med planering inför RUF-dagen.
Kolla om att göra utbildningskvällar kost (Emelie Marek) hjärt- 
lungräddning (Richard Johansson).

Diskussion kring tränaravtal 2015. Kalle presenterar vårt 
tränaravtal för den nya herrtränaren. Kvarstår.

Janne

Kalle

§ 62 Kanslirapport Janne har träffat kommunen den 17/2 angående sommarjobbare. 
Föreningen får tre stycken första perioden och tre stycken andra 
perioden.

2 stölder inom loppet av 14 dagar; Janne har kontakt med 
försäkringsbolaget om ersättningar och vad som blivit 
stulet/förstört. 

Aktuella aktiviteter de närmaste 2 månaderna:
- LOK-stöd, kontroll att lagen rapporterar 2015
- Arbetsdagen 18/4
- Matchprogram, sponsorer

§ 63 Föreningens 
organisation/
Föreningsutveckling

Dokumentet för ansökan till Allmänna arvsfonden är klart. 
Ansökan skickades inte innan årsmötet vilket innebär att ett nytt 
protokollsutdrag angående konstituering behövs. Susanne ska 
maila Kalle. 

Ansökan om bidrag från energifonden till Svenska 

Thomas



Fotbollsförbundet. Susanne Lindström ansöker om detta. 

Nästa utbildning i Idrottonline och LOK för ledare senast på nästa 
ledarträff 11/5 kommer Tomas C

Möte kommunen angående nya idrottshallen 20/4 17:00 i 
kommunhuset. 

Föreningens organisation arbetet fortgår

Tomas C

Kalle och 
ev Tomas 
C går

§ 64 Övriga frågor Kalle kontaktar arbetsförmedlingen inför 2015. Kvarstår.

Idé om att ha öppet kiosken även vid träningar måndag-torsdag 
18-20 från v34

Webbshopen klar för klubbshopen nu går det att beställa på 
webben.

Västar behövs till bollkallar. Även för matchvärdar behövs det 
något. Det finns jackor. Janne och Maria kollar.
Instruktioner för matchvärdar och för kioskpersonal behöver ses 
över för att förtydliga.

Ev. räcke längs vägen för att få bort springet och att diket grusar 
igen. Får tas upp igen.

Tomas Casanelli kollar byte från active till One.com inför nästa 
säsong blir billigare och större kapacitet på ruf.nu

Kalle

Fotbollstyr
elsen

Maria

Maria/
Janne

Thomas C

§ 65 Planering 2015 Huvudstyrelsemöten – måndagar kl 18.30:
4/5, 1/6, (6/7) 

Klubbshopskväll      Onsdag 29/4, 27/5 17:00-19:00
Arbetsdag                Lördag 18/4 
RUF-dagen              Lördag 30/5 

§ 66 Nästa möte Nästa styrelsemöte är måndag 4/5, klockan 18:30.
För fika ansvarar Kalle.

§ 67 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..

Kalle Engström Maria Carlsbogård
Ordförande Tillfällig sekreterare 
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